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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data 

de 30 septembrie 2021, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 30 septembrie 2021, ȋn şedinţă ordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 1013/23.09.2021, completată prin dispoziţia primarului nr. 

1020/29.09.2021 . 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 17 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Rapciuc Bogdan Gheorghe şi 

Lupu Ionuţ. 

Preşedinte de şedinţă este desemnată doamna consilier local Eftimi Sorina. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Medgidia din data de 26.08.2021 care se votează cu 16 voturi „pentru” şi 1 vot 

„abţinere”(doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Dna. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 17 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

 

1. Proiectul de hotarare nr. 152 pentru validarea Dispoziției primarului nr. 982/15.09.2021 

privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului Medgidia, 

județul Constanța, pe anul 2021. 

2. Proiectul de hotarare nr. 153 pentru validarea Dispoziției primarului nr. 983/16.09.2021 

privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia, 

pe anul 2021. 

3. Proiectul de hotarare nr. 154 pentru validarea Dispoziției primarului nr. 984/16.09.2021 

privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Poliției Locale Medgidia, pe 

anul 2021. 

4. Proiectul de hotarare nr. 155 privind modificarea Regulamentului de acordare a finanțării 

nerambursabile pentru proiecte de interes general finanțate din bugetul municipiului Medgidia 

în conformitate cu Legea nr. 350/2005 și aprobarea Programului anual pentru acordarea 

finanțărilor nerambursabile la nivelul municipiului Medgidia, pe anul 2021, în condițiile Legii 

nr. 350/2005 

5. Proiectul de hotarare nr. 156 pentru modificarea H.C.L. nr. 117/29.07.2021. 

6. Proiectul de hotarare nr. 157 pentru modificarea H.C.L. nr. 118/29.07.2021. 

7. Proiectul de hotarare nr. 158 pentru modificarea H.C.L. nr. 119/29.07.2021. 

8. Proiectul de hotarare nr. 159 pentru modificarea H.C.L. nr. 120/29.07.2021. 

9. Proiectul de hotarare nr. 160 pentru modificarea H.C.L. nr. 121/29.07.2021. 

10.  Proiectul de hotarare nr. 161 pentru modificarea H.C.L. nr. 122/29.07.2021. 

11.  Proiectul de hotarare nr. 162 pentru modificarea H.C.L. nr. 123/29.07.2021.  

12.  Proiectul de hotarare nr. 163 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110430 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110430. 
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13.  Proiectul de hotarare nr. 164 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 106065 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106065. 

14.  Proiectul de hotarare nr. 165 privind aprobarea dezmembrării imobilului – teren intravilan în 

suprafață de 11358 mp, având număr cadastral 106495 și înscris în Cartea funciară nr. 106495 a 

unității administrativ – teritoriale Medgidia. 

15.  Proiectul de hotarare nr. 166 privind aprobarea dezmembrării imobilului – teren intravilan în 

suprafață de 3282 mp, având număr cadastral 105710 și înscris în Cartea funciară nr. 105710 a 

unității administrativ – teritoriale Medgidia. 

16.  Proiectul de hotarare nr. 167 privind aprobarea prelungirii termenului contractului de 

închiriere nr. 230/01.11.2016. 

17.  Proiectul de hotarare nr. 168 privind aprobarea dezmembrării imobilului – teren intravilan în 

suprafață de 13497 mp, având număr cadastral 110245 și înscris în Cartea funciară nr. 110245 a 

unității administrativ – teritoriale Medgidia. 

18.  Proiectul de hotarare nr. 169 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110432 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110432. 

19.  Proiectul de hotarare nr. 170 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli 

al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe anul 2021. 

20.  Proiectul de hotarare nr. 171 privind aprobarea actualizării valorii restului de executat din 

contractul de lucrări pentru obiectivul de investiție „Construire creșă în municipiul Medgidia, 

județul Constanța”. 

21.  Proiectul de hotarare nr. 172 privind aprobarea actualizării valorii restului de executat din 

contractele de lucrări pentru obiectivul de investiție „Creșterea eficienței energetice a Spitalului 

Municipal Medgidia, str. Ion Creangă, nr. 18, LOT 1, Medgidia, județul Constanța” 

22.  Proiectul de hotarare nr. 173 privind aprobarea actualizării valorii restului de executat din 

contractul de lucrări pentru obiectivul de investiție „Amenajare Parc IMUM în municipiul 

Medgidia, județul Constanța”. 

23.  Proiectul de hotarare nr. 174 privind aprobarea actualizării valorii restului de executat din 

contractul de lucrări pentru obiectivul de investiție „Lucrări de asfaltare a unor suprafețe 

carosabile din municipiul Medgidia, județul Constanța”. 

24.  Proiectul de hotarare nr. 175 privind aprobarea actualizării Devizului General şi a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Amenajare Parc IMUM in mun. 

Medgidia, jud. Constanţa”. 

 

Dna. preşedinte de şedinţă: Fac precizarea că proiectele de hotărâre sunt avizate pentru legalitate 

de către secretarul general şi au avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 152) pentru validarea 

Dispoziției primarului nr. 982/15.09.2021 privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli 

al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe anul 2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 152 de pe ordinea de zi care se votează cu cu 13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis şi Moşescu 

Bogdan Marian). 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 153) pentru validarea 

Dispoziției primarului nr. 983/16.09.2021 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al 

Clubului Sportiv Medgidia, pe anul 2021.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 153 de pe ordinea de zi care se votează cu cu 13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis şi Moşescu 

Bogdan Marian). 
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Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 154) pentru validarea 

Dispoziției primarului nr. 984/16.09.2021 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al 

Poliției Locale Medgidia, pe anul 2021.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 154 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 155) privind modificarea 

Regulamentului de acordare a finanțării nerambursabile pentru proiecte de interes general finanțate din bugetul 

municipiului Medgidia în conformitate cu Legea nr. 350/2005 și aprobarea Programului anual pentru 

acordarea finanțărilor nerambursabile la nivelul municipiului Medgidia, pe anul 2021, în condițiile Legii nr. 

350/2005. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este stipulat în această hotărâre de consiliu... 

Dl. consilier Sali Sabri: Da-ţi-vă masca jos! 

Dna. preşedinte de şedinţa: Lăsaţi-o pe doamna să poarte mască. De ce îi spuneţi să dea masca jos? 

Dl. consilier Sali Sabri: Să vă spun de ce? 

Dna. preşedinte de şedinţa: Da, vă rog! 

Dl. consilier Sali Sabri:  Este lege, doamnă, toţi cei care vorbesc pot să îşi dea masca jos. 

Dna preşedinte de şedinţa: Nu am citit legea asta. 

Dl. consilier Sali Sabri: Uitaţi-vă şi la şedinţele de Guvern, cei care iau cuvântul dau masca jos. 

Dna preşedinte de şedinţa: Nu am citit legea asta. 

Dl. consilier Sali Sabri: Ba da, doamnă, chiar şi în Biserică, peste tot, la toate instituţiile. 

Dna preşedinte de şedinţa: Asta e problema dumneavoastră, în Biserică, respectăm un regulament 

aici. 

Dl. consilier Oancă Mircea: O dai jos în momentul în care e o distanţă de 1 metru între noi. 

Dl. consilier Sali Sabri: Dar nu se aude bine. 

Dna preşedinte de şedinţa: Puneţi masca şi haideţi să continuăm. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Avem condiţii cu distanţă între noi la şedinţa asta? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Haideţi că vreau să spun un lucru foarte serios şi interesant pentru 

noi toţi şi ar trebui să fim atenţi la ceea ce votăm. 

Dna preşedinte de şedinţa: Si la respectarea regulilor impuse. 

Dl. consilier Sali Sabri: Ca la Dapyx. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu vreau să fac ceea ce face preşedintele ţării şi îl copiez în cazul 

de faţă. Haideţi acum să vorbim despre acest proiect care este foarte important. Evenimentul Dapyx a avut loc. 

In Regulament nu a fost stipulat faptul că Legea 350 impune să se facă acest eveniment în anumite condiţii de 

legalitate. Tot legea spune şi nu numai legea, ci şi referatul angajaţilor primăriei, invocă faptul că legea 

prevede principiul neretroactivităţii, ceea ce presupune că noi nu putem să votăm ceva retroactiv. Noi acum, 

practic, legalizăm o ilegalitate făcută prin organizarea evenimentului Dapyx. Si vă spun şi de ce. Orice 

eveniment se face în baza Legii 350, această lege stipulează şi modul în care se face finanţarea pentru 

evenimentele cu finanţare nerambursabilă, în cazul de faţă evenimentul nostru nu a avut aprobarea Consiliului 

Local, noi nu mai putem să aprobăm retroactiv pentru că a avut deja loc şi nu vă mai spun încă un lucru, adică 

vreau să îl comunic şi să fie stipulat în procesul-verbal de şedinţă, acest eveniment a fost achiziţionat prin 

împărţirea sumelor ceea ce înseamnă din punct de vedere penal, un lucru foarte grav. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Doamna Vlădescu, vă cer scuze că vă întrerup. Aici este vorba de 

modificarea Regulamentului de acordare a finanţării pentru toate programele, proiectele de interes general 

finanţate... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cu finanţare nerambursabilă. 

Dna preşedinte de şedinţa: Este vorba de Regulamentul de acordare a finanţării. Dacă suntem de 

acord cu modificarea lui pe Legea 350 sau suntem împotrivă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: La Legea 350, în regulament se stipulează un articol, articolul 15, 

prin care chiar colegii care au făcut referatul de specialitate spun clar că nu se respectă principiul 

retroactivităţii. Noi nu putem să votăm retroactiv. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Noi modificăm doar Regulamentul, nu votăm nimic retroactiv. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ba da. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Modificăm Regulamentul de acordare a finanţării. Stim că finanţarea 

nerambursabilă va continua în acest an şi cu alte activităţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: In baza acestui regulament s-a organizat... finanţarea 

nerambursabilă pentru Dapyx s-a făcut în baza faptului că exista un regulament, care nu avea stipulat acest 

articol. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Si acum se rectifică Regulamentul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Doamna preşedinte, dacă o să întrerupeţi n-o sa înţelegeţi nimic. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Am înţeles tot ce se spune. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Doamna preşedinte, vă rog să mă lăsaţi. Eu înţeleg care este 

optica, dar eu vreau să se consemneze. 

Dna. preşedinte de şedinţa: S-a consemnat, doamna Vlădescu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să vă spun aşa, este absolut ilegal ce se cere acum, este 

penal pentru că achiziţia s-a împărţit şi nu s-a publicat pe SICAP în valoarea totală în care a avut loc acest 

eveniment, deci a fost împărţită pe loturi. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Este vorba de modificarea Regulamentului de acordare a finanţării 

nerambursabile. Vă rog, stimaţi colegi! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ştiu dacă aţi citit cu atenţie, evenimentele care au avut loc s-au 

realizat prin dispoziţie de primar, iar acum noi, consilierii locali trebuie să votăm ceva ce nu mai poate fi votat 

retroactiv. Asta spune Legea 350. Orice eveniment organizat de o instituţie publică se realizează de Legea 

350... 

Dna. preşedinte de şedinţa: Nu e vorba de niciun eveniment, nu e pomenit niciun eveniment aici. 

Haideţi să votăm! 

Dl. consilier Sali Sabri: Cum să nu fie vorba de niciun eveniment? 

Dna. preşedinte de şedinţa: Este vorba de proiectul de hotărâre nr. 155. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Doamna consilier, vă rog frumos să mă lăsaţi să vorbesc. 

Dna preşedinte de şedinţa: Sunt preşedinte de şedinţă astăzi. Proiectul de hotărâre numărul 155, vă 

rog, stimaţi colegi!Cine este pentru? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă rog frumos să mă lăsaţi să vorbesc să fie stipulat în procesul-

verbal de şedinţă. 

Dna preşedinte de şedinţa: S-a stipulat că dumneavoastră nu sunteţi de acord. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Că este ilegal modul în care s-a realizat un eveniment pe baza 

Legii 350. 

Dna preşedinte de şedinţa: Numai că nu votăm acel eveniment, nu are nicio legătură cu acel 

eveniment. Este vorba de Regulament. 

Dl. consilier Sali Sabri: Votăm inclusiv acel eveniment. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Votăm inclusiv modul în care s-a realizat acel eveniment. 

Dna preşedinte de şedinţa: Este vorba de Regulamentul de acordare a finanţării şi de acum încolo, 

doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: In baza lui ar fi trebuit să se realizeze Dapyxul şi nu s-a realizat în 

baza Legii 350.  

Dna preşedinte de şedinţa: Nu s-a pomenit nimic de Dapyx. Haideţi să votăm! 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Doamna preşedinte, nu sunteţi atentă deloc la ce se întâmplă în sală, 

îmi cer scuze că intervin. Colegul stă de câteva minute bune cu mâna ridicată. 

Dna preşedinte de şedinţa: Nu sunt chiar minute bune, să nu exagerăm, domnul Radu! 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu exagerăm. V-a atenţionat de 2 ori. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Se pune în cârca Consiliului Local un eveniment care nu a fost 

organizat legal, este penal chiar. 

Dl. consilier Sali Sabri: Aş avea 2 întrebări după care aş vrea să propun un amendament, dacă se 

poate. In acest proiect este cuprins bugetul şi am văzut că în buget, printre altele, s-a cuprins şi un alt 

Revelion. 
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Dna. preşedinte de şedinţa: Este vorba de bugetul proiectelor de interes general. 

Dl. consilier Sali Sabri: V-aţi uitat ce cuprinde asta? 

Dna. preşedinte de şedinţa: Nu, nu m-am uitat. 

Dl. consilier Sali Sabri: Văd că nu v-aţi uitat. Eu m-am uitat. Lăsaţi-mă să termin. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Vă rog! 

Dl. consilier Sali Sabri: Aici este cuprins un proiect care se numeşte Revelionul Pensionarilor, unde 

urmează să acordăm 400000... 

Dna preşedinte de şedinţa: E programul pe care l-am mai aprobat. 

Dl. consilier Sali Sabri: Mă lăsaţi să termin? Urmează să acordăm 400000 lei în plus faţă de cei 

160000 euro pe care deja i-am aprobat pentru Revelion. Deci, întrebarea mea pentru dumneavoastră, doamna 

preşedinte, este vorba despre 2 revelioane, Revelionul pensionarilor pe care urmează să îl votăm acum şi un alt 

Revelion unde se va scumpi salamul, despre care spuneaţi dumneavoastră? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Pe vremuri se numea Revelionul pensionarilor, se făcea la Sala de 

Sport, acum ce s-a întâmplat cu el? 

Dl. consilier Sali Sabri: Câte revelioane organizează primăria? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Acum, uitându-ne în calendar, unul ar trebui. Unul se organizează. 

Dl. consilier Sali Sabri: Aici e vorba de 400000 lei, dincolo era vorba de 160000 euro.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: 750 000 lei, mai exact. 

Dl. consilier Sali Sabri: De ce acordăm sume diferite la acelaşi revelion sau este vorba despre un alt 

revelion? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Probabil este vorba despre o altă manifestare. 

Dl. consilier Sali Sabri: Este cineva dispus să ne ofere o explicaţie mai bună decât doamna 

preşedinte? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Veţi primi răspuns. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Legat de primul Revelion, v-am răspuns la şedinţa noastră pe 

comisie...Trebuie să transmitem ce-i corect. Nici pe jumătate din suma propusă, au fost firme care au venit şi 

au oferit un preţ, nici pe jumătate nu a fost. Legat de suma prevăzută pentru Revelionul pensionarilor... 

Dl. consilier Sali Sabri: Vorbim despre acelaşi revelion, domnul Păun? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cum să vorbim de acelaşi Revelion? V-am răspuns la şedinţa noastră 

pe comisii cum stau lucrurile legat de Revelionul pensionarilor. Suma trecută acolo nu înseamnă că o şi dăm. 

O să vină cineva şi o să spună “Eu fac revelionul cu 100000”. 

Dl. consilier Sali Sabri: O ofertă mai bună, da. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar dacă o să fie insuficientă acea sumă alocată, ce veţi face? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar de ce sunteţi sceptic? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Intreb, poate sunt mai multe solicitări. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vă răspund acum şi pentru când s-a votat suma pentru Revelion. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: 750000 lei. Nu aceea? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vedeţi că transmiteţi mesajul trunchiat şi nu e în regulă. Interesaţi-vă, 

că sunteţi consilier, şi vedeţi cine... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu vorbesc pe documentele pe care le am în faţa, domnul viceprimar. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aceea e o estimare, domnul consilier. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Este o estimare. 750000 lei. Este o sumă ireală? Este o sumă reală. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O să vedeţi finalul. Finalul contează. In legătură cu primul Revelion, 

interesaţi-vă, că aveţi dreptul ăsta, şi vedeţi cine a oferit şi cât a oferit pentru Revelion. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cine a oferit şi cât a oferit, la ce vă referiţi? 

Dl. consilier Sali Sabri: Au primit o ofertă mai bună decât cea pe care şi-au propus-o. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Mult mai bună. Legat de Revelionul pensionarilor este un eveniment.... 

Dl. consilier Sali Sabri: Este un eveniment separat, deci vom organiza 2 revelioane, să inţeleg? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu organizăm 2 revelioane, organizăm unul singur. 

Dl. consilier Sali Sabri: Deci, este vorba despre acelaşi revelion? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In cadrul aceluiaşi revelion o să fie prins şi Revelionul pensionarilor. 
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Dl. consilier Sali Sabri: De ce nu facem şi un revelion al tinerilor? In cadrul aceluiaşi revelion. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vedeţi, şi mie îmi plac discuţiile din comisii, am avut discuţii pe tema 

asta. 

Dl. consilier Sali Sabri: Imi place, mai ales cu dumneavoastră să discut şi sunt foarte sincer, ştiţi asta. 

De ce nu facem un revelion al tinerilor, un revelion al oamenilor cu handicap? Să facem un revelion al 

văduvelor, al orfanilor. De ce nu facem asta? 

Dl. consilier Zisu Constantin: Deja îţi baţi joc. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu îmi bat joc. Mergând pe aceeaşi logică, domnul doctor. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Sa ne întoarcem la proiectul nostru. 

Dl. consilier Sali Sabri: Este vorba de acelaşi revelion, am înţeles. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Pentru şedinţa următoare veniţi cu o propunere de genul revelionul 

văduvelor, de exemplu. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Aşteptăm. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu am terminat, doamna preşedinte, mai am. In acelaşi proiect este vorba de 

alocarea unei sume de 160000 lei către Uniunea Tătară. Intrebarea mea este următoarea: de ce acordăm aceşti 

bani Uniunii Tătare în contextul în care dumnealor ştim că au avut probleme în ultimii 2 ani, dar în contextul 

în care dumnealor primesc în fiecare an un milion euro de la Guvern? De ce trebuie să le mai dăm noi înca 

160000 lei pentru data de 13 Decembrie? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Stiţi dumneavoastră de milionul acela? 

Dl. consilier Sali Sabri: Doamnă, eu ştiu despre ce vorbesc. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este absolut legal. 

Dl. consilier Sali Sabri: Dacă mă ascultaţi cu atenţie o să aveţi de câştigat. Dacă nu ştiţi, vă informez. 

Uniunea Tătară ca şi Uniunea Turcă primesc câte un milion euro de la Guvern. In contextul acesta, de ce să le 

mai dăm de la bugetul local 160000 lei Uniunii Tătare? Mai sunt şi alte organizaţii în oraşul acesta, organizaţii 

care fac o grămadă de evenimente în oraşul acesta şi nu primesc bani nici de la Guvern, dar nici de la bugetul 

local. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Si pe acest punct am avut discuţii. In ultimii 2 ani nu au primit. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu au primit. Da, da, ştiu. Am menţionat asta. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nici în al treilea an, de când s-a descoperit că ceva nu era în neregulă, 

nu au primit niciun leu. 

Dl. consilier Sali Sabri: Au probleme şi Guvernul nu le-a dat bani. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu le-a dat bani. 

Dl. consilier Sali Sabri: Si noi putem să le dăm. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Primăria nu a dat nici anul trecut, nici acum 2 ani. Ce e propus în 

program e legal. Staţi să vedem dacă îi dăm sau nu. 

Dl. consilier Sali Sabri: De ce să nu dăm şi la alte Uniuni, la alte organizaţii? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Veniţi cu propunerea şi aşa facem. Suma asta cât e să o împărţim. 

Dl. consilier Omer Metin: Strict pe banii daţi Uniunii, nu sunt nişte bani daţi comunităţii tătare. 

Acolo scrie clar că este vorba despre o sărbătoare a comunităţii tătare, o sărbătoare care este recunoscută la 

nivel naţional şi care prin lege este indicat şi recomandat ca administraţiile locale să susţină comunităţile. 

Dl. consilier Sali Sabri: De unde aţi scos-o pe asta? 

Dl. consilier Omer Metin: Din lege. 

Dl. consilier Sali Sabri: Care lege? 

Dl. consilier Omer Metin: Legea prin care este instituită sărbătoarea etniei tătare în ziua de 13 

Decembrie. 

Dl. consilier Sali Sabri: La Medgidia sunt 2 uniuni tătare. De ce să dăm la asta şi să nu dăm la 

cealaltă? 

Dl. consilier Arsaln Ozgun: Nu sunt 2 Uniuni Tătare. E o singură Uniune Tătară. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Una este Uniunea Democrata a Tătarilor Turco-Musulmani din 

România şi una este Uniunea Democrată Tătară. 

Dl. consilier Arsaln Ozgun: E o singură uniune cu utilitate publică. 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: U.D.T.T.M.R-ul are de utilitate publică. 

Dl. consilier Sali Sabri: Am înţeles. Uniunea din care faceţi parte dumneavoastră este de utilitate 

publică. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si care primeşte bani. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Domnii sunt în PNL. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu mai ştiu acum, m-aţi încurcat. Uniunea care este condusă de domnul 

Belgin. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Aia e U.D.T. 

Dl. consilier Omer Metin: Dumneavoastră aveţi o problemă că se dau nişte bani comunităţii tătare?  

Dl. consilier Sali Sabri: Da, am o problemă. 

Dl. consilier Omer Metin: Aveţi o problemă că o minoritate din România este susţinută. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu e vorba de o minoritate, este vorba despre o uniune. 

Dl. consilier Omer Metin: Aveţi o problemă că se dau bani comunităţii tătare. 

Dl. consilier Sali Sabri: E vorba despre o uniune, nu despre o minoritate. Eu fac parte dintr-o 

minoritate. Nu despre asta e vorba. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Domnul Sali Sabri, cereţi detalii, dar nu le ascultaţi. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Am înţeles că le-aţi discutat la comisii. 

Dna. preşedinte de şedinţă: E frumos să le discutăm şi aici. 

Dl. consilier Sali Sabri: Opinia publică trebuie să ştie de lucrurile astea sau nu?Sau trebuie să le 

facem pe sub masă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Haideţi să terminăm discuţia. Legat de suma de bani care merge către 

Uniune nu se duc în buzunarul cuiva, e o acţiune, o sărbătoare a Uniunii. 

Dl. consilier Sali Sabri: Este Ziua Tătarilor. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ziua Tătarilor. Dacă ea o să se ţină, o să vină şi primăria şi susţine. 

Dl. consilier Sali Sabri: In aceeaşi zi se vor organiza cel puţin 2 evenimente. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Acum că dumneavoastră susţineţi că ar fi bine să se dea şi la alte 

uniuni, dacă e legal, eu nu cred că iniţiatorul, eu nu sunt aici să apăr iniţiatorul, nu ar fi ţinut cont de ea. Ce ar 

avea de câştigat? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Există vreun reprezentat al vreunei Uniuni în sală? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Trebuie să fie vreun reprezentant în sală? Eu ştiu unde bateţi. 

Dl. consilier Menan Samir: La ce vă referiţi? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: La Uniunea Democrată a Tătarilor Turco-Musulmani despre care 

vorbeam şi mai devreme că este de utilitate publică, de fapt singura recunoscută. Are reprezentare? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Eu cred că ne abatem de la subiect, sincer. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu ne abatem, doamnă. Sunt cuprinse în proiect, nu ne abatem. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Nu sunt cuprinse în proiect, dacă sunt reprezentanţi ai uniunii locale. 

Haideţi să treceţi peste moment. 

Dl. consilier Sali Sabri: Cum declaraţi că nu sunt cuprinse în proiect când ele sunt cuprinse în proiect? 

Dl. consilier Zisu Constantin: Pune-ţi masca. 

Dl. consilier Sali Sabri: Mai lăsaţi-mă în pace cu masca. 

Dl. consilier Zisu Constantin: Pune-ţi masca! 

Dl. consilier Sali Sabri: De ce nu i-aţi cerut lui Iohannis să îşi pună mască? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Nu eram lângă el, nu eram expuşi aşa. 

Dl. consilier Sali Sabri: Doamna preşedinte, nu minţiţi că astea sunt cuprinse în proiect. Nu ne 

minţiţi! 

Dna. preşedinte de şedinţă: Ce aţi spus? 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu ne minţiţi! 

Dna. preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos, abţineţi-vă, domnul Sali Sabri! 

Dl. consilier Sali Sabri: Ceea ce vorbim noi sunt cuprinse în proiect, doamnă! 

Dna. preşedinte de şedinţă: Aţi primit răspunsurile la întrebările pe care le-aţi adresat, e momentul să 

supunem la vot. Aţi primit răspunsuri la toate întrebările. 
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Dl. consilier Sali Sabri: Am spus că mai am un amendament. Am 2 întrebări şi un amendament. 

Amendamentul meu este să votăm proiectul acesta eliminând cei 400000 ron pe care trebuie să ii dăm la 

Revelionul pensionarilor. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Aveţi ceva cu pensionarii. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vedeţi că nu aţi înţeles? 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu e adevărat. Vedeţi, doamnă, că vorbiţi prostii?  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Interpretaţi. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Haideţi să supunem la vot amendamentul propus de domnul Sali Sabri.  

Dl. consilier Sali Sabri: Să vadă medgidienii cum le pasă consilierilor de banii din bugetul local. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Am înţeles solicitarea dumneavoastră. Haideţi să nu facem demagogie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Doamnă, dar vă rog frumos, nu mai faceţi dumneavoastră 

afirmaţii. Orice eveniment se organizează în baza legii 350...  

Dna. preşedinte de şedinţă: Supunem la vot amendamentul domnului Sali Sabri. Cine este de acord 

cu amendamentul domnului Sali Sabri? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneavoastră nici măcar nu ascultaţi, nu numai că nu ştiţi. 

Habar nu aveţi, dar nici nu vreţi să ascultaţi. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Da, doamna Vlădescu, este replica dumneavoastră preferată, asta “habar 

nu aveţi”. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Habar nu aveţi şi nu lăsaţi nici pe alţii să spună ce au de spus. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Haideţi să supunem la vot amendamentul colegului dumneavoastră.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Intâi ascultaţi că este vorba despre o lege care impune anumite 

lucruri şi nu ştiţi despre ce este vorba. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Cine este pentru amendamentul domnului Sali Sabri? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Tot ce s-a organizat nu s-a organizat corect şi legal şi inclusiv 

angajaţii primăriei spun în referat că nu este legal ce s-a întâmplat. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Doamna Vlădescu, haideţi să supunem la vot amendamentul colegului 

dumneavoastră. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aş vrea să se menţioneze în clar amendamentul. Să se ştie 

exact. 

Dl. consilier Sali Sabri: Am alocat deja în urmă cu o şedinţă, două 750000 ... 

Dra. secretar general Solomon Melania: Am înţeles ce doriţi. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Votarea proiectului de hotărâre cu eliminarea sumei de 400000 lei. 

Dl. consilier Sali Sabri: Pentru acelaşi Revelion. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Comasarea lui. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Să fie un singur eveniment. 

Se supune la vot amendamentul propus de domnul consilier Sali Sabri care se votează cu 4 voturi 

“pentru” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Moşescu Bogdan-Marian), 12 

voturi “împotrivă” şi 1 vot “abţinere” (doamna Eftimi Sorina). 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Să se spargă sumele să nu fie achiziţie legală, să fie pe atribuiri 

directe, cum vrea primarul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 155 de pe ordinea de zi are se votează cu 13 voturi 

„pentru”, 3 voturi „împotrivă” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis) şi 1 vot 

„abţinere” (domnul consilier Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 156) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 117/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 156 de pe ordinea de zi are se votează cu  14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 157) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 118/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 157 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 
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Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 158) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 119/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 158 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis).  

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 159) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 120/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 159 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 160) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 121/29.07.2021.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 160 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 161) pentru modificarea 

H.C.L. nr. 122/29.07.2021.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 161 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 162) pentru modificarea 

H.C.L. nr. 123/29.07.2021.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 162 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 163) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 110430 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110430.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 163 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

“pentru”, 2 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Sali Sabri şi Vlădescu Luminiţa) şi 2 voturi “abţinere” 

(domnii consilieri Radu Sorin-Elvis şi Moşescu Bogdan-Marian).  

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 164) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 106065 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106065.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 164 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri 

Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis şi Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 165) privind aprobarea 

dezmembrării imobilului – teren intravilan în suprafață de 11358 mp, având număr cadastral 106495 și înscris 

în Cartea funciară nr. 106495 a unității administrativ – teritoriale Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 165 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 166) privind aprobarea 

dezmembrării imobilului – teren intravilan în suprafață de 3282 mp, având număr cadastral 105710 și înscris 

în Cartea funciară nr. 105710 a unității administrativ – teritoriale Medgidia.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 166 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 167) privind aprobarea 

prelungirii termenului contractului de închiriere nr. 230/01.11.2016.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 167 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 168) privind aprobarea 

dezmembrării imobilului – teren intravilan în suprafață de 13497 mp, având număr cadastral 110245 și înscris 

în Cartea funciară nr. 110245 a unității administrativ – teritoriale Medgidia.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 168 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 
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Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 169) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 110432 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110432.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 169 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri 

Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis şi Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 170) privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe anul 

2021.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu am o întrebare aici. Nu fac parte din comisia buget-finanţe. 

Inţeleg că se diminuează sume de la materiale, consumabile, medicamente şi alte dotări şi se măreşte suma 

pentru obiecte de inventar şi voiam şi eu o explicaţie dacă are cine să o dea. Acum în plină pandemie spunem 

că nu mai avem nevoie de medicamente, de materiale consumabile, de soluţii, ca să fiu pe înţelesul tuturor, dar 

vrem obiecte de inventar şi eram şi eu curioasă aici să văd despre ce este vorba, că nu mi se spune în clar în 

material. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Ne vom interesa şi data viitoare veţi primi răspunsul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 170 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 171) privind aprobarea 

actualizării valorii restului de executat din contractul de lucrări pentru obiectivul de investiție „Construire 

creșă în municipiul Medgidia, județul Constanța”.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Domnul viceprimar, revin cu întrebarea. Am mai pus-o şi mi-aţi dat 

un răspuns cu totul diferit. Care este termenul sau care ar fi trebuit să fie termenul de finalizare a acestui 

contract privind investiţia “Construire creşă în municipiul Medgidia”? Termenul de finalizare aşa cum reiese 

de pe plăcuţa de organizare de şantier ar fi trebuit să fie 1 octombrie 2020. Dacă s-ar fi respectat termenul nu 

am fi ajuns în situaţia în care să mai alocăm din bugetul local sume importante de bani. Ce s-a întâmplat, de ce 

nu s-au încadrat în termenul de 1 octombrie 2020? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Prima firmă care a câştigat licitaţia... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Aceea fără niciun angajat, am înţeles. Pe aia o ştiu. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu ştiu dacă fără niciun angajat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu are niciun angajat, vă spun eu 100%. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu discut acum doar de firmă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: A scris toată presa la vremea aia. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Haideţi, acum aşteptaţi răspunsul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E un dialog. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu a putut să ţină de lucrări şi atunci a trebuit să reluăm procedura. 

Sigur că termenul s-a dus în faţă. Stiţi foarte bine, aşa cum aţi spus, că nu avea niciun angajat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cum a fost calificat dacă nu avea niciun angajat? Cum i s-a atribuit 

lucrarea de câteva zeci de miliarde dacă nu avea niciun angajat? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Uitaţi cum i s-a atribuit lucrarea: corect, a venit şi a făcut o ofertă. Aşa 

se procedează. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Comisia de licitaţie ce a aşteptat? Cum i-a atribuit contractul? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă aţi fi fost în comisie, acum ştiţi care e regula... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Intâmplător, mă pricep la Legea 98 foarte bine. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Stiţi care e regula, preţul cel mai mic. A venit cu preţul cel mai mic. 

Putea să îl scoată din competiţie? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dacă nu îndeplinea condiţiile de eligibilitate, da. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă îi făcea un caiet de sarcini pe măsură nu se ajungea aici. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Angajaţii de la primărie au verificat dacă firma îndeplineşte condiţiile 

sau nu. Acum să nu credeţi că vreun angajat si-ar permite să facă vreo ilegalitate. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si atunci de ce este la a treia mână această lucrare? 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Pentru că întâmplarea a făcut ca firmele care au venit să nu fie serioase. 

La Medgidia nu este primul caz. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Peste tot, la toate unităţile de învăţământ e aceeaşi problemă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Practica e în toată ţara, nu e numai la Medgidia. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Noi ne raportăm la ce este în Medgidia. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aici era o nepoată care construia parcă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Da.  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vorbim amândoi, domnul consilier? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: A completat ceva doamna. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Spuneaţi odată că să o respectăm pe doamna că e o mare doamnă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Tocmai de aceea am si fost atent. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Stiu că lucra o nepoată de-a cuiva de aici la construcţia aceea. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, dacă ştiţi că lucra o nepoată de-a cuiva, faceţi public. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să şi spun lucrul ăsta. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De ce nu faceţi public? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Domnul viceprimar, mai aveţi detalii de dat referitor la actualizarea 

valorii restului de executat? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Pe ce Ordonanţă s-a mers, pe Ordonanţa 15 sau 93, privind ajustarea 

preţului? 

Dra. secretar general Melania Solomon: Pe 15, se actualizează restul de executat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: 93 a expirat acum 2 zile, de aceea v-am şi întrebat. 

Dra. secretar general Melania Solomon: Am scris şi în proiect. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Nu ne-aţi prins de data asta. 

Dra. secretar general Melania Solomon: Scrie în proiect. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 171 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 172) privind aprobarea 

actualizării valorii restului de executat din contractele de lucrări pentru obiectivul de investiție „Creșterea 

eficienței energetice a Spitalului Municipal Medgidia, str. Ion Creangă, nr. 18, LOT 1, Medgidia, județul 

Constanța”.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 172 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 173) privind aprobarea 

actualizării valorii restului de executat din contractul de lucrări pentru obiectivul de investiție „Amenajare 

Parc IMUM în municipiul Medgidia, județul Constanța” .  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Valoarea acestui parc ajunge la 60 miliarde lei vechi, parte din el 

nu este prins nici acum în bugetul local şi ni se propune aprobarea acestor majorări prin dispoziţie de şantier, 

conform unor dispoziţii de şantier, din câte am constatat. Anumite lucrări pe care le-am văzut în această 

dispoziţie de şantier puteau fi prevăzute de la bun început. 

Dra. secretar general Melania Solomon: Nu am ajuns la acel punct. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vorbim de parcul IMUM. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Si tot de parcul IMUM dacă citiţi ultimul punct. 

Dra. secretar general Melania Solomon: Ultimul proiect se referă la dispoziţiile de şantier. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Este actualizarea valorii restului de executat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Devizul general e la ordinea 24. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vorbeam de valoarea restului de executat. Asta practic aprobăm 

acum. 

Dra. secretar general Melania Solomon: Nu are legătură cu dispoziţiile de şantier la acest proiect la 

care face doamna referire. 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Diferenţa de rest de executat în baza căror documente se fac aceste 

lucrări, nu în baza unor dispozitii de şantier? Se fac nişte documente, nişte situaţii de lucrări, nişte dispoziţii. 

Dra. secretar general Melania Solomon: Doamna se referea la ultimul proiect. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu vă spun ce se întâmplă în şantier. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Doamnă, la ce proiect suntem, la 22, da? 

Dna. preşedinte de şedinţă: 22, da. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Care spune “Amenajare parc IMUM”, da? 

Dra. secretar general Melania Solomon: Da. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si eu la el mă refer. 

Dra. secretar general Melania Solomon: Acelasi obiectiv îl avem şi la ultimul proiect. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, şi eu vorbesc despre acest obiectiv. Care este acum în valoare 

de 60 miliarde lei vechi şi care este majorat fără a fi prins în bugetul local suma majorată şi, pe de altă parte, 

spun că majorările propuse se puteau de la bun început stabili în proiectul iniţial. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Cum să poţi să anticipezi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vorbesc partea electrică, aici să ştiţi că chiar ne-am pregătit. Noi 

chiar pregătim proiectele de hotărâre, venim pregătiţi aici, lăsaţi-ne măcar să vorbim. Sunt lucrări electrice 

care puteau fi prevăzute şi vorbim în cunoştinţă de cauză. Eu doar atât am spus că se puteau prevede, s-a mărit 

la valoarea de 60 miliarde lei vechi din bugetul local, parte din această sumă nu este prevăzută în buget, 

cheltuielile care se angajează fără să fie prevăzute în buget se numesc cheltuieli nelegale, plăţi nelegale, 

eventual şi îşi asumă cei care le fac şi le votează. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 173 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

„pentru”, 1 vot „împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 2 voturi „abţinere” (domnii consilieri 

Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 174) privind aprobarea 

actualizării valorii restului de executat din contractul de lucrări pentru obiectivul de investiție „Lucrări de 

asfaltare a unor suprafețe carosabile din municipiul Medgidia, județul Constanța”.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 174 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

„pentru”, 1 vot „împotrivă” (domnul consilier Radu Sorin-Elvis)  şi 1 vot „abţinere” (doamna consilier 

Vlădescu Luminiţa).  

Se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 175) privind aprobarea 

actualizării Devizului General şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Amenajare 

Parc IMUM in mun. Medgidia, jud. Constanţa”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 175 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri 

Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Lupu Ionuţ şi Moşescu Bogdan-Marian). 

 

Preşedintele de şedinţă desemnat doamna Eftimi Sorina declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 30.09.2021. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Eftimi Sorina 
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